
21 лютого 2011 року відбувся круглий стіл «Туристична привабливість міста Києва»

21 лютого 2011 року у приміщенні Київської міської державної адміністрації відбувся круг
лий стіл «Туристична привабливість міста Києва»
, присвячений 
залученню інвестицій та реформуванню туристичної сфери м. Києва
.

  

На цьому заході відбулася зустріч керівництва міста з представниками провідних
компаній у сфері туристичного бізнесу – національними та міжнародними інвесторами,
представниками профільних фінансових організацій, авторитетними експертами. Від
Київської міської державної адміністрації у круглому столі взяли участь заступники
голови Київської міської державної адміністрації Руслан Крамаренко та Леонід
Новохатько, радник Голови Київської облдержадміністрації Олег Шумаєв, начальники
профільних управлінь КМДА. Від ДП «Укрметртестстандарт» в даному заході приймав
участь заступник начальника центру № 20 – начальник Науково-технічного відділу
підтвердження відповідності –
Задирайко Юрій Валерійович.

      На круглому столі розглядалися питання, в яких Київська міська влада готова
надавати сприяння профільним компаніям, а саме:           
    -  Будівництво готелів, хостелів, конгрес-центрів;  
    -  Розробка та впровадження  туристичних маршрутів;  
    -  Подієвий туризм;  
    -  Спортивний туризм;  
    -  Будівництво розважальних центрів;  
    -  Створення місць сімейного дозвілля.  

  

Завдяки цій зустрічі представники бізнесу отримали нагоду презентувати найбільш
привабливі інвестиційні проекти для подальшого їх втілення на території Києва.

    

Круглий стіл «Туристична привабливість міста Києва» є другим заходом в рамках
масштабного проекту міської влади – «Перший міжнародний бізнес-форум м. Києва»,
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який відбудеться 26-28 травня 2011 року. Вперше в історії Києва на міжнародному
бізнес-форумі керівництво найкрупніших міжнародних корпорацій зустрілося із
адміністрацією Києва та керівниками держави задля обговорення конкретних механізмів
інвестування в економіку столиці.
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